
 

M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O  S P I Š S K É  V L A C H Y 
 

 

Z á p i s n i c a 

z  32. riadneho  zasadnutia  Mestského  zastupiteľstva  v  Spišských  Vlachoch, 

konaného dňa  11. 08. 2009 

   ---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Prítomní:        Primátor        Ľubomír Fifik 

                   Poslanci MsZ:   Mgr. Vladimír Baloga 

                                              Mgr. Mária Chudíková  

                                              Ing. Ladislav Šterbinský 

                                              Vladimír Grega 

                                              Ing. Michal Kiššák 

                                              Mgr. Ján Kočiš 

             Michal Vaľko 

       Neprítomní poslanci MsZ - ospravedlnení:  

             Mgr. Štefan Blaščák 

             Ing. Juraj Jánošík 

                                              Ján Čurilla 

                                              Ing. Jozef Repaský 

                  Hlavný kontrolór mesta  Ing. František Stanislav 

        

       Prítomní:  Mária Nemčíková, pracovníčka MsÚ 

    Marek Lorinc, pracovník MsÚ 

    Bc. Marta Tomašková, pracovníčka MsÚ 

                                                                                               

Program rokovania: 1. Otvorenie   

                               2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a 

zapisovateľa          zápisnice 

                     3. Pripomienky občanov 

   4. Kontrola plnenia uznesení MsZ 

                     5. Činnosť komisií MsZ 

   6. Návrh VZN č. ____ / 2009 o určení výšky mesačného príspevku  

       na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a   

       školských zariadení 

   7. Ponuka ZŠ s MŠ vo Vojkovciach 

   8. Uznesenie k schváleniu zriadenia CVČ od 01.09.2009 

   9. Informácia o vyhlásenom výberovom konaní na riaditeľa ZŠ SNP 13 

             10. Úprava rozpočtu na rok 2009 z dôvodu krátenia podielových 

daní 

             11. Správa hlavného kontrolóra o výsledku z vykonaných kontrol 

             12. Rôzne - Mestské Hospodárstvo s.r.o. 

             13. Diskusia 

             14. Uznesenia, záver 

 

K bodu 1 

 Rokovanie otvoril a prítomných poslancov, hlavného kontrolóra,  pozvaných prítomných 

a občanov privítal primátor mesta pán Ľubomír Fifik. Upovedomil poslancov, ţe dnešné 

rokovanie bude nahrávané, kvôli presnému zápisu. Predloţil návrh programu zasadnutia a po jeho 

schválení  týmto programom rokovanie riadil. 



Ing. M. Kiššák: K programu, k bodu 8 podotkol, ţe niesu prítomní riditelia škôl. Bod 10 upraviť, 

nie Úprava rozpočtu, ale Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2009, v bode Rôzne doplniť Mestské 

Hospodárstvo s.r.o. ako samostatný bod, je tam uznesenie. 

 

K bodu 2 

 Do návrhovej komisie MsZ boli zvolení:  

 Predseda Mgr. Mária Chudíková 

 Členovia NK: Mgr. Ján Kočiš, Ing. Michal Kiššák. 

        Overovatelia zápisnice: Vladimír Grega, Michal Vaľko  

      Zapisovateľka: Soňa Kandriková 

 

K bodu 3 

 Pripomienky občanov – bez pripomienok 

 

K bodu 4 

 Kontrolu plnenia uznesení prijatých na 31. mimoriadnom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva  dňa 11.07.2009  previedol primátor mesta Ľubomír Fifik. Pri kontrole plnenia 

uznesení – uznesenie č. 31/3 zriadenie RZP - niesú nové informácie o tom kto získal licenciu, 

31/4 Leader - Miloj Spiš - zasadali sme na rokovaní, pomali sa to rozbieha a z firiem zo Sp. Vlach 

sa chce zapojiť Mercator Kovo. 

Ing. M. Kiššák: Uviedol, ţe niesú dobre napísané zápisnice, zápisnice sú neprahľadné, nepresne 

písané. K uzneseniu 30/8 nieje presne daný výdavok k 5% financovaniu- projekt MŠ, taktieţ sme 

odsúhlasili 1,50 Sk na občana pre Hasičov - okrsok 3 a nieje to v zápise. Pokiaľ je moţné máme 

poslanci svoje e-mailové adresy, aby sa zápisnice posielali. 

Kontrolór: Keď informoval o zmene zákona o majetku obci, keď sa bude vypracovávať mapa o 

hodnote pozemku, treba to dať do uznesení. 

Kontrola plnenia uznesení bola vzatá na vedomie. 

 

K bodu 5 

 Činnosť komisií MsZ 

Mgr.M.Chudíková: Poriadková komisia zasadala 26.7.2009, riešila 5 šťaţností, odpovede odišli. 

Boli sme aj na tvare miesta. Taktieţ navrhujem aby sa za sťaţnosti, ich výkon platilo. 

Mgr. V. Baloga: Ohľadom sťaţností od p. Filipovej na p. Straku, ţe si vysadil strom zasahujúci 

jej pozemok, som rozprával s pánom Strakom, ten to však popiera.  

M. Lorinc: Bolo by dobré keby výkon sťaţností bol spoplatňovaný podľa sadzobníka, pretoţe 

niektoré sťaţnosti sú neopodstatnené. 

Kontrolór: Nieje to v súlade zo zákonom, my ako samospráva sme povinní sťaţnosti riešiť 

Ing. M.Kiššák: My si môţme robiť nároky na úhradu od občana vtedy, ak si príjmeme k tej 

sťaţnosti odborne spôsobilú osobu, tak máme právo pýtať náhradu za zaplatenie napr. znalca, 

ktorý sťaţnosť riešil. Občan však musí s tým súhlasiť, ak na tom trvá. 

M. Lorinc: Stavebná komisia nezasadala ale predloţil návrh kde bol spracovaný geometrický plán 

na ul. Včelnej a Záhradnej a vyšlo, ţe niektorí občania majú predzáhradky na pozemku mesta, 

ako to riešiť. 

Primátor: Navrhujem vyzvať občanov, ktorí majú na našich pozemkoch predzáhradky a nájsť 

riešenie. Taktieţ sa jedná o časť pozemku v Rudoľovej záhrade. 

Ing. M. Kiššák: Navrhujeme aby ich odkúpili, 1 m2 za 300 Sk.  

M.Lorinc: Bola doručená ţiadosť od p. Salancyho, Ţelezničná 3 na odkúpenie pozemku, 50 m2 

zo zadu na výstavbu garáţe. 

Primátor: Navrhujem presunúť do stavebnej komisie na prerokovanie. 

M.Lorinc: Ţiadosť od p. Čipkárovej na odkúpenie pozemku pri Šume, ţiadosť od p. Hossovej na 

pridelenie pozemku Zahurou 



Primátor: p. Čipkárová je dohodnuté na nájom a nie predaj, čo sa týka pozemkov Zahurou uţ je v 

štádiu riešenia prípojka elektriny. Ľudia uţ chcú stavať chaty, pomaly sa to rozbehne. 

Ing. M. Kiššák: Primátor porušil uznesenie, pozemky Zahurou sa nemali odpredať ale prideliť 

pokiaľ sa nevyrieši elektrina. Ak je pri kúpnej zmluve uznesenie, tak ide o sfalšovanie uznesenia, 

pretoţe poslanci nedali súhlas na odpredanie.  

M. Lorinc: Bola doručená ţiadosť na výstavbu plota pri nájomných bytoch kvôli krádeţiam, 

prechodu iným osobám, ktorí si skracujú cestu. Nájomníci chcú na vlastné náklady vystaviť plot, 

ale potrebujú súhlas mesta. 

Primátor: Áno súhlasíme s tým, keď si to nájomníci urobia na vlastné náklady. Keď sme pri 

pozemkoch navrhujem na pracovné rokovanie zvolať lekárov zo zdravotného strediska, aby sa 

vyriešila otázka pozemkov pred strediskom, aby si  vybudovali vlastné parkovacie miesta a 

taktieţ starali sa o údrţbu. Z dôvodu prípravy pozemku na vybudovanie autobusovej zastávky za 

Kultúrnym Domom, ktorá bola zahrnutá v projekte Regenerácia sídel, máme moţnosť odkúpiť 

dom od pána Zábielneho. Financie, ktoré od nás budú ţiadať za odkúpenie nám dodá p. Zábielný 

na základe znaleckého posudku. 

Ing. M. Kiššák: Navrhujem vstúpiť do úveru, odkúpiť a rýchlo zbúrať, potom môţme prísť aj do 

jednania z vlastníčkou z druhej strany tohto objektu. Je to účelná investícia, vziať na to úver. 

Primátor: p. Kaľavská má záujem kúpiť dom niekde v centre, chce svoj dom predať.  

M.Lorinc: Pred 4 mesiacmi sme odsúhlasili odpredaj pozemku na ul. Cintorínskej p. Sokolskému, 

p. Valenčíkovej, tí však od zmluvy odstúpili s dôvodu vysokej sumy za odpredaj 300 Sk/1m2. 

Primátor: p. Sokolský uţ tam začal s výkopom a on podal ţiadosť ešte vtedy keď cena za 1 m2 

bola iná, tak treba to ujednotiť a dohodnúť sa. Aj tak si myslím, ţe títo ľudia tam stavať nebudú, 

pretoţe uţ tri roky nezačali. 

Ing. M. Kiššák: Navrhujem aby sa to vykompenzovalo, nech to p. Sokolský, p. Valenčíková 

odkúpia za stanovenú cenu 300Sk/ 1 m2. My im napr. pomôţeme vykompenzovať to 

spolufinancovaním zbúrania a odvozu odpadu a podmienka bude, ţe do dvoch rokov musia začať 

stavať. 

M. Vaľko: Keď sme v tejto oblasti, p. primátor rozpráva sa, ţe Ondrejkovú stodolu si kúpil ty a 

predal si ju mestu. 

Primátor: Ondrejkovú záhradu som kúpil z dôvodu ochrany tohto pozemku, my to máme 

pripravené na výstavbu garáţi a hlavne kvôli kanalizácií, ktorá bude prechádzať práve cez tento 

pozemok. Môţem predloţiť aj kúpno-predajnú zmluvu, za koľko som to kúpil a potom sa to 

môţe dať mestu keď budú na to financie. Nechcel som aby tam prišli neprispôsobiví občania a 

začali tam robiť niečo na čierno. 

Ing. M. Kiššák: Prekvapilo ma, ţe dali sme súhlas na výstavbu garáţi pri Bale a prístup budú mať 

cez náš pozemok. Tento pozemok mesta sme znehodnotili a čo so zvyškom, ktorý nám tam ostal. 

Územný plán hovorí o rodinných domoch a nie o garáţach. 

M.Lorinc: Nebolo to úmyselne, chceli sme aby mali prístup ku garáţam z verejnej komunikácie, 

aj keď síce je to záhrada. Ja som navrhoval, aby sa tam vystavili garáţe, pretoţe na ulici 9. mája 

je áut veľa, ale parkovacích miest málo. Nebolo to určite myslené zle. 

Primátor: Nebolo by vhodné vystaviť aj na druhej strane na našom pozemku garáţe? Vyzval 

poslancov aby sa k tomu vyjadrili 

Ing. M. Kiššák: Obyvatelia bytovky tam garáţe mať nechcú. Pôvodne sa rozprávalo, ţe tam bude 

trţnica. Je to však asi 20 ročný spor, ktorý treba konečne vyriešiť. Keď sa na druhej strane 

vystavia garáţe, nebude tam vôbec prechod, keď sa tie autá postavia pred garáţ, nieje tam aţ 

toľko miesta. Keby tam bola trţnica ako sa plánovalo, bude to najlepšie riešenie, pretoţe aj tak 

nebude uţ môcť byť na námestí keď tam bude kruhový objazd. 

Ing. L. Šterbinský: Vystaviť tam garáţe nie, pretoţe uţ dlhé roky, keď chodili ţiadosti o výstavbu 

garáţov na tomto mieste tak sa zamietali. 

Primátor: Takţe navrhujeme upraviť tam komunikáciu a na druhej starne oproti vystaveným 

garáţom bude trţnica. 

M. Vaľko: Dlhé roky má trápi situácia na Sládkovičovej ulici ohľadom dopravného značenia.  



Primátor: Áno je pravda, ţe v meste chýbajú niektoré dopravné značenia, budeme sa snaţiť o 

nápravu.Treba doplniť značky podľa dopravného systému. 

Čo sa týka situácie na 9.mája, je tam veľa sťaţností na psíčkarov, ţe venčia psov a exkrementy  

po nich neodpratávajú a je to neriešiteľná situácia. Navrhli aj to aby sa ihrisko vyasvaltovalo a 

oplotilo, aby sa tam nedostali a deti sa mohli hrať bezpečnejšie, pretoţe je tam hneď cesta. K 

tomu návrhu na oplotenie a vyasvaltovanie plochy, máte niejaký iný návrh, či je to dobré alebo 

nie. 

Mgr. M. Chudíková: Majitelia psov platia za psa dane, mesto by malo vypracovať niejakú 

profiláciu, aby sa mali podľa čoho správať. Momentálne nemajú. Niektoré mestá majú na 

exkrementy od psov koše a treba to aj tu niejako vyriešiť a upevodomiť ich. 

Ing. M. Kiššák: Návrh na oplotenie ihriska je dobrý, len nemáme na to peniaze. Treba celé 

sídlisko riešiť komplexne. Riešme to spolu aj s tým kde je čistička, parkovacie miesta a pod. 

Vypracovať nejaký návrh, ţe koľko to bude stáť. 

 

K bodu 6 

 Návrh VZN č. ____ / 2009 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 

K bodu 7 Ponuka ZŠ s MŠ vo Vojkovciach 

K bodu 8 Uznesenie k schváleniu zriadenia CVČ od 01.09.2009 

K bodu 9 Informácia o vyhlásenom výberovom konaní na riaditeľa ZŠ SNP 13 

 

Mgr. A Múdra: Informovala o vyhlásenom výberovom konaní na obsadenie funkcie riaditeľa/ky 

na ZŠ SNP 13 v Spišských Vlachoch, ktoré by sa malo uskutočniť 1. alebo 2. septembrový 

týţdeň, vymenovanie do funkcie by bolo k 1.10 2009. Prišlo nám zaradenie CVČ na Komenského 

č.6 do siete od 1.9.2009. K zriadeniu je potrebné uznesenie, ktoré som vypracovala.Keďţe som 

zdôraznila, ţe CVČ bude súčasťou ZŠ, tak riaditeľom by bol Ing. Pavol Gubka. 

Mgr. V.Baloga: Aký bude mať súvis Stredisko záujmovej činnosti a CVČ? Takţe to budú dve 

odlišné stradiská? 

Mgr.A.Múdra: Tu išlo o to aby sa veková hranica navštevujúca toto stredisko zvýšila do 30 

rokov, nie len do 18 rokov. Keďţe zriadíme CVČ, tak školské stredisko záujmovej činnosti, aj 

keď zatiaľ funguje, potom poţiadame o vyradenie zo siete. Informovala o situácií v MŠ, ţe 

nevyhovuje podmienkám, ktoré sú stanovené. Prišla ponuka z MŠ Vojkovce, ţe keď máme veľa 

detí a nemáme ich kde umiestniť, aby rodičia nosili deti tam. Keď tu bola pani Bakošová 

z hygieny, spísala zápis ,ktorý zatiaľ nedošiel, o nedostatkoch, ktoré prekáţajú v prevádzke. 

Hneď potom sme s pánom primátorom navštívili riaditeľku Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva, vysvetlili sme jej, ţe čakáme na schválenie projektu, ten keď prejde tak bude to v 

poriadku, ale keď nie, tak na budúci rok sa musíme zaoberať rekonštrukciou MŠ. Čo sa týka 

ponuky MŠ z Vojkoviec navrhujem, keďţe nie všetky deti boli prijaté aby naše učiteľky v 

prípade záujmu ich sprevádzali. Kapacita našej škôlky je 54 detí a prijatých bolo 80 detí. 

Ing. M. Kiššák: Dnes by sme uţ predsa mali vedieť koľko detí je prijatých, koľko nie, aký je 

presný počet a pod. Je to neustály problém, ţe nemáme ţiadne kritéria pre výber detí do MŠ, stále 

to robí p. riaditeľka a potom vznikajú problémy. Ako som uţ spomínal, pri menších technických 

úpravách je moţné pre väčšie deti vyuţiť poţiarnú zbrojnicu. 

Mgr. A.Múdra: Keď uţ rozprávame o rekonštrukciách tak poďme upraviť provizórne priestory na 

SNP 38 v bývalej škôlke, ktorá bola na to účelovo postavená. Ide o to či budeme investovať 

peniaze do provizória, alebo počkáme na schválenie projektu a tento školský rok niejako 

vydrţíme. 

Ing.M.Kiššák: p. Múdra, nehnevajte sa ale pokiaľ prejde projekt, prejdú aj 3 roky a to chceme 

takýto dlhý čas vydrţať?  

Primátor: Ostaneme pri tom, ţe naše deti budú prijaté do našej škôlky aj keď presahujeme 

kapacitu, tento rok nám to ešte povolia. Treba maximálne vyhovieť našim deťom. Náklady na 

provizórne priestory na SNP 38 sú minimálne, trebalo by tam urobiť výdajňu stravy . 



Mgr.A.Múdra: Ing. Bakošová mi vypísala všetky potrebné veci k spusteniu prevádzky na SNP 

38. Zriadiť detské WC, vymaľovať, zaviesť teplú vodu, sprchu, plávajúce podlahy, prípadne 

koberec ale na celú plochu a výdajná školská kuchyňa. 

Ing.L.Šterbinský: Tým, ţe vznikli takéto kapacitné problémy a niektoré deti nie sú umiestnené v 

MŠ, treba upozorniť p. riaditeľku aby dodrţiavala zákon a ak je raz matka na materskej 

dovolenke, nemá byť dieťa umiestnené do škôlky. Navrhujem upovedomiť kaţdého rodiča 

dieťaťa, ktorého matka je na materskej dovolenke, aby si uvedomili, ţe porušujú zákon. My 

musíme mať doklad o tom, ţe sme ich upovedomili. 

Mgr. A.Múdra: Návrh VZN: je súčasťou tejto zápisnice 

Ďalším problémom je, ako majú rodičia financovať školné, keď ich dieťa nechodí počas 

školských prázdnin do MŠ. Či majú platiť riadne, ako je to aj v iných mestách, alebo len určitú 

časť. Treba sa pozrieť hlavne na to, ţe MŠ funguje z celoročnou prevádzkou, oni nemajú školské 

prázdniny, na nich sa to nevzťahuje. Zákon hovorí o tom, ţe má rozhodnúť zriaďovateľ. Ja som 

navrhla aby tu právomoc delegoval zriaďovateľ na riaditeľku MŠ. Ako vyriešime otázku či má 

rodič platiť školné, keď dieťa počas školských prázdnin škôlku nenavštevuje, alebo nie. 

Ing.M.Kiššák: Tak prečo je teraz škôlka zatvorená, keď prázdniny sa na MŠ nevzťahujú? 

Mgr. A.Múdra: To nie sú prázdniny, ale prerušenie prevádzky. 

Mgr. V. Baloga: Veď rodičia mali moţnosť deti do MŠ nosiť aj počas letných prázdnin, ale nebol 

dostatočný záujem. Bolo schválené, ţe musí byť minimálne 15 detí aby prevádzka fungovala. 

Mgr. M. Chudíková: Rodičia nech platia celoročne, ak cez tie letné prázdniny keď je mesiac 

prerušená prevádzka, tak nech ten poplatok neplatia, ale počas iných prázdnin nech platia 

normálne. 

 

K bodu 10 Plnenie rozpočtu na rok 2009 z dôvodu krátenia podielových daní 

Kontrolór: Predloţil správu o plnení rozpočtu za 1. polrok 2009. Správa je súčasťou tejto 

zápisnice.  

Ing.M. Kiššák: Pán primátor, prečo porušuješ zákon, neriešia sa podstatné veci ako je cintorín, 

Dom smútku, Kultúrny dom sa navýšilo financovanie. Ročný rozpočet je prekročený, treba nám 

nikde nájsť 4,5 mil. korún. KD je prekročenie o 8% na údrţbu. Čo sa týka kapitálových výdavkov 

napr. u hasičov je prekročenie, to nie je sranda. Počul som, ţe Biomasa uţ robili zameriavanie na 

kúrenie a z čoho to budeme platiť? Ďalšie zameriavanie je kruhový objazd. Je to nedodrţiavanie 

uznesenia MsZ. Teraz sa nebudú robiť cesty, ani dom smútku pretoţe, nemáme peniaze. Je 

prekročený rozpočet projektových prác. To nie je sranda, bolo podpísané aj niečo iné na čom sme 

sa nedohodli, ţe nemáme peniaze, čo školám zoberieme peniaze, keď nemáme z čoho?   

Primátor: Na väčšie investície ako je Dom smútku, bola podaná ţiadosť o dotáciu. 

Ing. M. Kiššák: Zasa stojíme z Mestským hospodárstvom, nie je to vysporiadané, lieta nám tam 

600 tis. korún, nie je to doriešené , Stavebný úrad nie je vyriešený, v inventáre do dnešného dňa 

nie je evidovaný napr. traktor. Evidencie PHM nie sú a tam nám unikajú peniaze. Prečo je napr. 

Laco Čurilla stále zamestnanec mesta, keď je správca chaty. Kde sú príjmy z chaty Zahurou za 

minulý rok? Za nájomné byty nemáme prehľad, kto koľko platí, aké majú nájomcovia 

nedoplatky. Prečo my platíme úver za naše peniaze, keď financie sú niekde inde. Čo sa týka 

Biomasy kto im dal nejakú objednávku, ţe zameriavali kúrenie, keď nemáme na to peniaze. 

Ing. L.Šterbinský: p. primátor ţiadame ťa, aby si striktne dodrţiaval uznesenia, lebo vôbec nás 

nerešpektuješ. 

Ing. M. Kiššák: Ako je zmluvne dojednané vodovod na Dobrej Vôli? Znova si urobil to, ţe nie je 

to zmluvne podpísané a bude opäť problém. Správcom vodovodu Ţehra a Dreveník je Obec. 

Preto sa pýtam ako to bude zmluvne vyriešené.   

Primátor: Nie je to zmluvne dojednané, je to na základe projektu, ktorý bol vypracovaný. Bude to 

zrobené cca do 300.000 tis. Je to všetko v štádiu príprav, aj zmluvne sa to dorieši. 

Ing.M.Kiššák: A čo bude z oknami, ktoré sú objednané pre Mestské lesy a Mestské 

hospodárstvo? 



Primátor: Je to spojené z Biomasou, nie je na to objednávka. Netreba nám nič platiť. Keď sa bude 

robiť Biomasa aby sa vymenili aj okná. Máme moţnosť dostať 95% na rekonštrukciu kúrenia. 

Úspora tam je aţ 50% ako teraz na elektrinu. 

Ing. M. Kiššák: Dostaneme peniaze ale čo nás bude stáť prevádzka, či nás to nebude stáť viac. 

Preto sme chceli aby si urobil analýzu. 

 

K bodu 11: Správa hlavného kontrolóra o výsledku z vykonaných kontrol 

Kontrolór predniesol správu o vykonaných kontrolách, správa je súčasťou tejto zápisnice. 

 

K bodu 12: Rôzne 

Primátor: Predloţil návrh o doplnenie členov kultúrnej komisie. Do kultúrnej komisie navrhujeme 

za členov, Júliu Balogovú a Soňu Kandrikovú. Ďalším problémom je vyriešenie otázky 

v rekreačnej oblasti Zahura, vyberať napr. vstupný poplatok kvôli rómom, ktorí tam zanechávajú 

neporiadok. 

Ing. M. Kiššák: Navrhujem Zahuru vyhlásiť za rekreačnú oblasť. Zjednať to z vlastníkmi chát. 

Navrhujem aby to urobila komisia pre rozvíjanie cestovného ruchu. 

Mgr. J. Kočiš: Treba dať do poriadku aj rybárov, po ktorých je stále neporiadok. 

Primátor: prišla pozvánka na doţinkovú slávnosť na Spišský salaš pre primátora a poslancov. 

Treba zaplatiť 100€. 

Ing.M. Kiššák: p. primátor, máš Repre fond – môţeš to zaplatiť. 

Mestské Hospodárstvo s.r.o. treba dať do poriadku príjmy, ktoré platia nájomcovia. Pripraviť na 

pracovné MsZ  evidenciu a prevod peňazí do mesta. 

M. Tomašková: Je to veľmi komplikované na prevod pod mesto a čo zo starým vyúčtovaním, 

nikto to doteraz nekontroluje. Je to ešte minimálne na 2 mesiace, kým sa to kontrolne ošetrí. 

Ing. M. Kiššák: Uţ vyše roka hovorím, ţe je to nedotiahnuté, my ani nevieme, koľko máme na 

účte. Do konca augusta to musí byť urobené. Veď zaplaťme osobu, ktorá sa tomu rozumie. 

Napríklad audítorku, ktorá to urobí všetko. 

Primátor: Vo štvrtok 13.8.2009 príde audítorka. 

M. Tomašková. Máme 5 ţiadostí o nájomný byt. S p. primátorom sme sa dohodli, aby tam aspoň 

2. mesiace niekto bol, aby sme nemuseli odhlasovať elektrinu, plyn a vodu.  

Poslanci zo ţiadosti hlasovaním rozhodli o pridelenie bytu p. Tomášovi Celecovi. 

V.Grega: Na Vajanského ulici vzniká opäť skládka, treba to vyriešiť. 

Ing. M. Kiššák: Treba vykosiť trávu pri Mníškach, nový cintorín.  

Primátor: Treba zrekonštruovať pamätník SNP, stále sú na to posielané ţiadosti o dotáciu, ale 

zatiaľ sme neuspeli. 

 

K bodu 13 

 Diskusia poslancov  a primátora je uvedená v jednotlivých bodoch rokovania. 

    Všetky navrhované  uznesenia na zasadnutí prešli schvaľovacím procesom a tvoria 

 neoddeliteľnú prílohu tejto zápisnice. 

 

K bodu 14 

       Primátor mesta na záver rokovania poďakoval prítomným poslancom a zúčastneným 

pracovníkom Mestského úradu za aktívne plnenie úloh mesta a  rokovanie mestského 

zastupiteľstva  ukončil. 

 

 

V Spišských Vlachoch 11. augusta 2009 

 

 

 

                    Ľubomír  F i f i k, v.r.                                    



                                     Primátor                                                   
 

 

 

Overovatelia:   Vladimír Grega         ...................................... 

      

   Michal Vaľko   ……………………….. 

 

 

Zapisovateľka: Soňa Kandriková 

 

 

  M E S T S K É     Z A S T U P I T E Ľ S T V O    S P I Š S K É    V L A 

C H Y 

 

                                                   U z n e s e n i a   č.  31/2009 

                

          z  32.  riadneho  zasadnutia  Mestského  zastupiteľstva  v  Spišských  

Vlachoch, 

          konaného dňa  11. 8. 2009 

          -------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Uznesenie č. 32/1 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

     schvaľuje 
- program rokovania 32. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva dňa 11. 8. 2009  

     volí 
návrhovú komisiu MsZ v obsadení: predseda NK: Mgr. Mária Chudíková 

                                                          členovia NK: Ing. Michal Kiššák 

                                                                                 Mgr. Ján Kočiš 

 

------------------------------------------------ 

Hlasovanie: za:  7 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 0 

----------------------------------------------- 

 

Uznesenie č. 32/2 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

        berie na vedomie 
- správu o kontrole plnenia uznesení MsZ prijatých na 31. mimoriadnom zasadnutí MsZ  

  dňa 7.7.2009. 

 

------------------------------------------------ 

Hlasovanie: za:  7 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  



                     nehlasovali: 0 

----------------------------------------------- 

 

 

 

Uznesenie č. 32/3 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

       berie na vedomie 

správu Mgr. Mária Chudíkovej o činnosti komisie pre ochranu verejného poriadku 

------------------------------------------------ 

 

Hlasovanie: za:  7 

                     Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega, Mgr. 

            Vladimír Baloga, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 0 

------------------------------------------------------- 

 

Uznesenie č. 32/4 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

 súhlasí 
 - so spracovaním cenovej mapy podľa zákona 138/1991 Zb. 

----------------------------------------------------- 

 

Hlasovanie: za:  7 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 0 

-------------------------------------------------------- 

 

Uznesenie č. 32/5 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

 berie na vedomie 

 - ţiadosť p. Stanislavy Hossovej, Bajkalská ul., Poprad o kúpu pozemku Zahurou na    

    rekreačnú chatu, 

 súhlasí 

 - s pridelením pozemku parcela č. 7730/91, výmer 198 m2 p. Stanislave Hossovej, 

Bajkalská ul, Poprad - pridelenie pozemku na rekreačnú chatu. 

--------------------------------------------------------------------- 

 

Hlasovanie: za:  7 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 0 

------------------------------------------------------------------------ 

Uznesenie č. 32/6 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 



 súhlasí 
 - s odkúpením domu p. Zábielneho na Hviezdoslavovej ulici (pri KD) za účelom   

    rozšírenia námestia 

 

------------------------------------------------------------------------ 

 

Hlasovanie: za:  7 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

          nehlasovali:0 

-------------------------------------------------------------------- 

 

Uznesenie č. 32/7 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

 berie na vedomie 
- Rozhodnutie Ministerstva školstva Slovenskej republiky, na základe ktorého zaraďuje do     

siete škôl a školských zariadení Centrum voľného času na ul. Komenského 6 v Spišských 

Vlachoch od 01. septembra 2009 a na jeho základe. 

 schvaľuje 
- zriadenie Centra voľného času na ul. Komenského č.6 v Spišských Vlachoch ako súčasť 

Základnej školy na ul. Komenského č. 6 v Spišských Vlachoch od 01. septembra 2009. 

 

-------------------------------------------------------------------- 

Hlasovanie: za:  7 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 0 

------------------------------------------------------------------- 

 

Uznesenie č. 32/8 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

 berie na  vedomie 

- Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Spišské Vlachy o určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Vlachy predloţený odborným zamestnancom 

školského úradu a   

 schvaľuje 

Všeobecne záväzné  nariadenie mesta Spišské Vlachy č.  3/2009 o určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Vlachy s účinnosťou od 01. 09. 2009 

------------------------------------------------------------------- 

 

Hlasovanie: za:  7 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 0 



----------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Uznesenie č. 32/9 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

 berie na vedomie 
 - správy o výsledkoch z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra mesta 

------------------------------------------------------------------ 

 

Hlasovanie: za:  6 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš 

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 1 Michal Vaľko 

------------------------------------------------------------------- 

 

Uznesenie č. 32/10 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

 súhlasí 
 - s doplnením členov do komisie kultúry a propagácie mesta: Júlia Balogová, Soňa     

    Kandriková 

-------------------------------------------------------------------  

 

Hlasovanie: za:  6 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš  

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 1 Michal Vaľko 

---------------------------------------------------------------------- 

 

Uznesenie č. 32/11 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

 prideľuje 
 1- izbový nájomný byt na SNP 19 p. Tomášovi Celecovi. 

---------------------------------------------------------------------- 

Hlasovanie: za:  6 

Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková ,Ing. Ladislav Šterbinský, Vladimír 

Grega, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš,  

                     proti:  0 

                     zdrţali sa hlasovania:  0  

                     nehlasovali: 1 Michal Vaľko 

 

 

 

Týmto sú podpísané všetky uznesenia. 

 

 

 



                                                                                        Ľubomír  

F i f i k 

                                                                                               

Primátor 

 

 


